
Svar interpellation:

“NÄR SKA ISHALLEN I LJUNGSBRO RUSTAS UPP?”

Cecilia Helber (LL) har i en interpellation ställt två frågor till mig, här följer mina svar:

Hur ska den politiska ledningen säkerställa att Ljungsbro ishall är funktionsduglig även i
framtiden?
Jag håller med LL:s kommunalråd om att vi behöver ha fritidsanläggningar som är i gott skick i olika
delar av kommunen. Vi kommer fortsätta ha en diskussion med fastighetsägaren Lejonfastigheter och
driftentreprenören Medley om underhåll och drift. För oss är det självklart att en idrottsanläggning ska
vara hel och funktionsduglig.

Problemet som beskrivs med bucklor och hål på isen beror enligt vår driftentreprenör på kondens, och
inte på ett läckande tak. Problemet minskade något när de satte upp hängrännor under balkarna. Innan
dess fanns högar på isen varje morgon. De flesta synpunkter om bucklor på isen kommer enligt
driftentreprenören på helger innan isarbetet har utförts, men mindre i samband med träning eller
match.

Kondensen på plexin på sargen har uppkommit efter bytet till en modernare och tätare sarg än den
som var innan. Genom den tätare sargen hålls kylan kvar bättre, vilket både är energibesparande och
gör att det är lättare att hålla is även när det är lite varmare ute. Det har dock också lett till kondens
och frost på glasen vid vissa utetemperaturer, vilka varit svåra att lösa utan att fördelarna går
förlorade. Inför hösten kommer Kultur- och fritidsförvaltningen ta upp med driftentreprenören om det
går att finna lösningar för att minska kondensproblemet utan att nackdelar uppstår.

Vilka åtgärder planeras för Ljungsbro ishall?
Fastighetsägaren Lejonfastigheter har de senaste åren bytt golv i café, domarrum och i korridoren vid
omklädningsrummen som var i dåligt skick. I dagsläget är inga övriga större förändringar planerade.
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